
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 7. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 181
Vil ministeren redegøre for, om Alles Lægehus har fulgt alle retningslinjer i forhold til 
både indberetning til myndigheder og underretning af patienter der potentielt var berørt, 
i forbindelse med det alvorlige læk af Sundhedsdata, som DR kunne berette om d. 3. 
januar 2025 i artiklen ’Alles Lægehus tavse i ugevis om hackeres datatyveri fra patienter: 
'Man holder det simpelthen skjult'?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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